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Abstract (en)
[origin: US2019113199A1] A motor vehicle lighting module including: at least one matrix of light sources arranged in at least one horizontal row and
in vertical columns, the light sources being emitting surfaces of light-emitting diodes which are all arranged on a common substrate; at least one
imaging device designed to project the light sources, the imaging device including at least one first object focal surface having a curvature defect of
determined radius of curvature; characterized in that the substrate has, in a horizontal plane, a curved form parallel to the first object focal surface of
the imaging device.

Abstract (fr)
L'invention concerne un module lumineux (22) de véhicule automobile comprenant : - au moins une matrice (24) de sources lumineuses (26)
rangées en au moins une ligne (32) horizontale et en colonnes (34) verticales, les sources lumineuses (26) étant des surfaces émettrice de diodes
électroluminescentes qui sont toutes agencées sur un substrat (30) commun ; - au moins un dispositif d'imagerie (28) conçu pour projeter les
sources lumineuses (26), le dispositif d'imagerie (28) comportant au moins une première surface focale objet (40) présentant un défaut de courbure
de rayon de courbure déterminé ; caractérisé en ce que le substrat (30) présente, dans un plan horizontal, une forme courbe parallèle à la première
surface focale objet (40) du dispositif d'imagerie (28). L'invention concerne aussi un projecteur équipé d'au moins un tel module lumineux.
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